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Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

helyben
tárgy : írásbeli választ igénylő kérdés

Tisztelt Elnők Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi

XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 10/2014 .

(II . 24 .) ООУ határozat 124 . § (1) bekezdése alapján „Holtponton а soroksári gyilkosság

ügye” címmel írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtani Pintér Sándor

belügyminiszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter Úr !

Budapest )0( II1 ., Szigetdűlő területén 2013 . szeptember 25-én éjszaka holtan találtak egy 36 éves
budapesti nő t. А jelenleg rendelkezésre álló adatok szerint а sértett bűncselekmény áldozata l e tt. А
Budapesti Rendőr-főkapitányság Bűnügyi Főosztály Életvédelmi Osztálya emberölés bűntette
elkövetésének gyanúja miatt indíto tt eljárást ismeretlen tettes ellen, majd az ОRFК ve tte át az ügyet
jelenleg pedig az NNI B űnügyi Főosztály Életvédelmi osztálya nyomoz . А 36 éves nő gyilkosait
azóta sem találta meg а rendőrség, az ügyben azóta is nyomoz а rendőrség, úgy tudni, hogy
már DNS mintákat is találtаk а helyszínen, sőt az is kiderült, hogy az elkövetők többen
lehettek. Nemrég öt embert vittek e1 kihallgatásra а rendőrök, akik а gyilkosság helyszínétő l
nem messze laknak . Ennek ellenére egy év elteltével sem sikerült kideríteni kik lehettek a z
elkövetők. Még az ötmillió forintos nyomravezet ői díj –amit Рарр Кároly országos
rendőrfőkapitány ajánlott fel – sem hozott semmilyen eredményt .

Tisztelt Miniszter Úr!

А különböző , néha egymásnak ellentmondó, sajtóhírek nem nyugtatják meg Soroksár lakóit ,

hiszen azokban túl soka feltételezés, néha szóbeszédre alapozva írnak az esetrő l . Ezért а
következő kérdésekre várom miniszter úr válaszát :

- Hol tart а nyomozás, milyen eredményre juto ttak eddig?

- Jelenleg mennyien dolgoznak az ügyön, és reményei szerint mikor nyug оdhatnak meg а
helyiek?

- Miért . adták át az NNI Bűnügyi Főosztály Életvédelmi Osztályának az ügyet?



2013. október 11-én а XXIII . kerületének képviselői átadták Önnek azt az október 8-án kel t
határozatot, amelyben Soroksár képvisel ő-testülete а kerületben egy önálló rendőrkapitányság
létrehozásáról tett előterjesztést а kormánynak. Akkor Ön tájékoztatta а Soroksár képviselőit
az önálló rend őrkapitányság létrehozásának feltételeiről . Az önkormányzat felajánlotta az
épület és а technikai eszközök biztosítását, az Országos Rend őr-főkapitányság pedig vállalta а
személyi állomány rendelkezésre bocsátását .

- Van-e érdemi előrelépés az önálló rendőrkapitányság ügyében? Mikor várható az új
kapitányság átadása?

Tisztelettel várom а Miniszter Úr válaszát !

Budapest, 2014 .november „C„

dzabó
(független)

Együtt – РМ
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